### Application Procedure 申請服務辦法:

Apply through social workers or referred by organizations, schools,parents or individuals, 親臨或致電向中心申請;向社工提出,透過機構、 學校、家長或個別人士轉介。

## Withdrawal Procedures 退出方法:

Notify our social workers in written, phone call or in person to Centre. 書面、電話或親臨向本中心社工提出。

# **B** SQUARE

Centre Operating Hours: 中心開放時間:



1st Feb 2025

Close on Public Holiday 公眾假期休息



鄰舍輔導會融方少數族裔外展服務隊 The Neighbourhood Advice-Action Council B Square Outreaching Team for Ethnic Minorities



## **B SQUARE**, we

香港筲箕灣道361號利嘉中心26樓 Email 電郵: otem@naac.org.hk

Tel 電話: 2111 0494

Fax 傳真: 3500 7148

ridge together eyond cultures in a right Square for sharing our rilliant multicultural society

with understanding and love. We support together with care among different ethnic people.

在『融方』,我們以愛、 關懷和理解,聯繫及超越不同文化 共享<mark>璀璨耀目</mark>的多元文化社會; 我們提供時刻相聚的平台及支援服務。 之 全 會福利署資助服利 Subsidised Service by the Social Welfare Department



## **SCOPE OF SERVICES:** 服務內容:

Reaching out in the communities to connect with individuals and families of Ethnic Minorities (EMs) for early identification of their needs. "Bright SHARE", our iconic lorry, provides relaxing environment, online support, café bar and resource corners.

#### 主動及以展外手法接觸地區有需要之少數族裔人士及家庭。 外展車提供休閒活動的地方,設有數碼網絡設備,咖啡屋及 資源閣予服務對象使用;

2. Developmental, supportive and therapeutic, groups, programs and counseling services for EMs in needs, including couples, children, youths, parents, elderly and families.

#### 舉辦成長性、支援性、治療性小組及活動,輔導服務予有需要對象, 包括夫婦、兒童、青少年、家長、長者及家庭;

3. Crisis intervention and referrals to mainstream services.

#### 危機介入及轉介服務;

Voluntary training and services, employment support, integration 4. activities and community support networks program.

#### 義工培訓及服務計劃、就業支援、共融及社區活動;

Interpretation and resources support. 5.

#### 傳譯服務及資訊提供。

- Service Nature : Outreaching Team for Ethnic Minorities **服務性質**: 少數族裔外展服務隊
- Service Boundary: Central, Western, Southern, Islands, Eastern, Wanchai and Kwun Tong Districts
  - **服務區域:** 中西區、南區、離島、東區、 灣仔區及觀塘區
    - Target : Individuals and families of Ethnic Minorities living in Hong Kong **對象:** 居住香港之少數族裔人士及家庭

## Facilities 設施:

Activity room, Dance Studio, Resources Corner, Cyber Corner, Board Games, Wii Corner, Mini Café, meeting room. Activity and so on.

#### 活動室、跳舞室、資源閣、數碼網絡地帶、電視遊戲 機、桌上遊戲、迷你咖啡館、會議室及於流動服務車 舉辦活動等。



Free of charge for counselling and enquiry services. Fee will be charged subject to nature of activities.

#### 諮詢及輔導費用全免,個別活動按需要收費。

